
Referat for FAU-møte Nygårdslien skole 
Tid (dato, 
fra kl til kl): 

Tirsdag 11. februar 2025,  
kl. 1800-1900 

Sted: 
Nygårdslien skole, 
Personalrommet 

Innkalt av: Leder, FAU Nygårdslien 

Ordstyrer: Hilde Kalleklev Referent: Camilla Eide Taule 

Deltakere: Rektor Else 
1B – Renate Hogan 
2A – Hilde Nilsen Tjørve 
3A – Anneli Mero 
3B – Stine Hatlem Gjertsen 
4A – Camilla Torsvik Kalleklev 
4B – Hilde Kalleklev 
6A – Henriette Hagen Hansen 
7A – Unni Hauge Rørvik 

Meldt forfall/ikke møtt opp:   

1A – Renate Indrebø Samsonsen 
5B – Camilla Eide Taule 
2B – Elise Orderud Ullestad 
5A – Ole Jakop Aadland Olsnes 
7B – Steffen Vambheim Vågenes 
 

 

 

Sak Diskusjon Ansvarlig 

13-25 Registrering av oppmøte Hilde K 

14-25 Info fra rektor: 
 
Det kommer med jevne mellomrom forespørsler om skolen kan dele 
informasjon om fritidsaktiviteter. F.eks. fått spm. Nå om restart av 
Laksevåg speidergruppe. Er det ok å dele? Hvem skal dele det? 
Rektor eller FAU? Vi diskuterte dette litt og ble enige om at rektor 
deler slikt fremover.  
 
Infobrev sendt ut, litt streng ang. SoMe? (FAU synes ikke det). Ikke 
fått noe tilbakemelding. Mobilhotell er ikke praktisert på skolen per 
nå. Dette er mest en utfordring på SFO, spesielt når det nærmer seg 
henting.  
 

Karneval neste fredag, sendt ut info. Rektor gleder seg        
 
6. trinn har hatt Harry Potter uke. Magisk stemning og veldig gøy, 
alle går i karakter. Godt samarbeid i “husene” - mye mer enn vanlig. 
Denne uken utvikler seg mer og mer for hvert år, etter som det 
kommer nye idéer til. De yngre barna gleder seg til det er deres tur 
til å ha Harry Potter uke.  
  
Det har vært veldig mye sykdom på skolen den siste tiden. Har gode 
vikarer, bruker ikke vikarbyrå, men faste vikarer.  
 
Nygårdslien har fått ny politikontakt, veldig hyggelig dame. Rektor 
og politidamen skal snakkes nærmere og evt. gå rundt i klassene.  
 
Rektor har fått en “ny venn” utenfor kontoret sitt.  
 

Else 

   



15-25 Oppfølging av undersøkelser om skolemiljø (ref. Årshjulet)  

Gjennomføres ikke i år. Skal FAU lage en egen?  

Vi lager en gruppe til å jobbe videre med dette på neste møte, se 
eget punkt. 

 

16-25 5. trinn har hatt første møte om 17. Mai 2025. Mye materiell lånes 
fra FAU. Erfaringsdokumenter ligger i FAU-mappen.  
 
Litt dårlig oppmøte, men de er i gang med planleggingen. Ny status 
neste gang.  

Ole Jakop og 
Camilla T. 

17-25 8. mai kransnedleggelse. Er alle parter informert og alt ok? 
Alle parter er informert og vi har kontroll på dette. 

Steffen og 
Else 

18-25 Bakken ned til Laksevåghallen. Steffen har funnet ut hvem som har 
ansvaret og skal formulere en e-post til dem. Skal vi arrangere 
foreldredugnad i vinter/til høsten? Må legges inn i årshjulet (Hilde).  

Steffen og 
Hilde 

19-25 Det er kommet spørsmål om vi kan bytte ut informasjonskanalen fra 
Facebook til f.eks. SPOND. Flere velger å boikotte Facebook. Camilla 
4A sjekker ut om dette er en mulighet i praksis. Og tester det ut. 

Camilla TK 

20-25 Boden er ryddet!!! Henriette og Anneli har gjort en kjempeinnsats! 
Er en liten kasse med TEMU-ting igjen, komitéen må vurdere om de 
vil bruke det (farlige stoffer). Alt er organisert og sortert i 
gjennomsiktige kasser.  

Anneli og 
Henriette 

21-25 Mail fra FAU Smørås - videresender den til alle i FAU og så tar vi det 
opp til diskusjon på neste møte.  

Hilde K 

22-25 Sjøkrigsskoleveien - kan noen snakke med Sjøkrigsskolen med FAU-
hatten på? Kommer det overgangsfelt? Lyskryss? Fartsgrense.  

Vi lager en gruppe til å jobbe videre med dette på neste møte, se 
eget punkt. 

Steffen? og 
Hilde NT 
spør Stian 

23-25 Neste møte danner vi tre grupper hvor hver enkelt gruppe jobber 
med følgende tema: 

1. Trafikk - Sjøkrigsskoleveien og evt. Annet som påvirker våre 
skolebarn 

2. Skolemiljø - undersøkelse om skolemiljø gjennomføres ikke i 
år. Skal FAU lage en egen? 

3. Uganda – er det noe nytt og kan vi gjøre mer/sende ut noe 
mer informasjon om dette? 

Alle 

24-25 Vinterdisko for 5.-7. trinn 20. februar kl. 1800-2000. FAU er 
arrangør. Foreldre bidrar ved evt. kafé, og som vakter. Holdes et 
eget møte, i forlengelse med dagens FAU-møte kl. 1900-2000, med 
foreldre som har meldt seg til å bli med å arrangere vinterdiskoen. 
Det er 5 stk. Som har meldt seg, Hilde kaller de inn til møte kl. 1900.  
Det var tre foreldre som møtte opp og sammen med FAU har vi laget 
en plan for arrangementet. Det foreligger et eget referat. Vedlagt. 

Hilde og alle 

25-25 Vi setter en dato for neste FAU-møte, onsdag 12. Mars 2025 kl. 
1800. Hilde kaller inn ca. en uke i forveien med agenda for møtet. 

Hilde K 

Sted og 
dato: 

Laksevåg, 11.02.2025 Signatur: Hilde K 



 

 

Vinterdisko torsdag 20. Februar kl. 1800-200 
 

1. Ole Jakop er Vinterdiskosjef! 
2. Anneli har booket lyd, lys og DJ 

Han må komme til en time før start og trenger hjelp til å bære utstyr. Kanskje broren 
hjelper? Svein Edvin er broren til DJ Bjørn Inge. Anneli spør broren om han kan 
hjelpe.  Nedrigging tar ca. 30 min. Tre dansekonkurranser – vi må skaffe 3 premier.  

3. Hilde møter DJ og låser opp/viser vei inn.  
4. Ole Jakop har hovedansvar for premier. Budsjett premier kr. 900 fra FAU. Ole Jakob 

spør om kinobilleter. Burger King gavekort? Camilla TK sjekker også litt rundt. Hilde 
K legger ut på Info fra FAU med spørsmål om noen har tilgang til gode premier.  

5. Vi trenger voksne - alle møter opp en time før kl. 17.00 
6. Det må rigges bord i gymsalen. Birte og Karina er ansvarlig for dette og setter 

foreldre i arbeid. 
7. Det er besluttet at arrangementet er gratis og det blir enkel servering, popcorn og 

saft. Ingen kake.  
8. Henriette handler inn det som trengs: 

- Popcorn 
- Olje  
- Saft  
- Krus? 

9. Kristine lager invitasjon til barna  
- Vinterdisko 
- DJ Audio Light (kanskje noe bilde fra nettet?) 
- Dansekonkurranser med fete premier  
- Popcornmaskin 
- HELT GRATIS 
- Ingen sko inne i gymsalen 

10. Hilde K spør rektor om invitasjonene kan printes og gi til barna, samt informere på 
Vigilo at de har fått invitasjon med i sekken. 

11. Alle hjelper til med opprydning, slik at vi blir ferdig til 20.30 når DJ også er ferdig.  
12. Ole Jakop har ansvaret for å låse. 

 


